

THANK YOU SADDLEBACK!

For Allowing Us to Serve You for 43 Years

Rick Warren

September 10-11, 2022

“God is faithful; He will NEVER FORGET all the work you have done and all the love you showed for Him by helping his people. And God will remember that you are STILL caring for His people in need.”

Hebrews 6:10

“We will ALWAYS REMEMBER before our God and Father your work produced by faith, your labor prompted by love, and your endurance inspired by hope in our Lord Jesus Christ.”

1 Thessalonians 1:3

“Each one of us does the work which the Lord gave him to do: I planted the seed, Apollos watered the plant, but it was God who made the plant grow. The one who plants and the one who waters really do not matter. It IS GOD WHO MATTERS, because God is the one who makes the plant grow! There is no difference between the one who plants and the one who waters. God will REWARD EACH ONE according to the work each has done. For we are PARTNERS WORKING TOGETHER for God ... Using the gifts that God gave me, I did the work of an expert builder and I laid the foundation, and now someone else is building on that foundation.”

1 Corinthians 3:5–10

“David served God’s Purpose in His Generation.”

Acts 13:36

What God Said About David

“David, this is what I, the Lord Almighty, say to you: You were just a boy caring for sheep in the fields when I chose you and I made you the leader of my people. I’ve been with you wherever you’ve gone. I’ve defeated your enemies as you’ve advanced. I’ve made your name famous throughout the earth. And I’ve provided a permanent place for my people.”

1 Chronicles 17:7–9

David’s Response Was to Worship God!

“Then David went in and sat before the Lord and prayed, ‘Who am I, O Lord God, and what is my family, that you have brought me this far? And as if this were not enough, O God, you’ve made promises to me about future generations of this house. You have treated me as if I was an exalted person. What more can I say to you? You know me well, and yet you honor me, your servant. It was your will and purpose to do this for me, and to give me these great promises. Lord, there is no one like you, and there is no other god except you!’”

1 Chronicles 17:16–20

感謝馬鞍峰教會！

讓我們服侍你們 43 年

華理克牧師

2022 年 9 月 10-11 日

「上帝是信實的，他不會忘記你們曾經多麼辛勤地為他工作，也不會忘記你們藉着關心其他信徒而向他表現出來的愛；這也是你們仍然在做的。」

希伯來書 6:10 (新普及譯本/意譯)

「在神我們的父面前，不住的記念你們因信心所做的工夫，因愛心所受的勞苦，因盼望我們主耶穌基督所存的忍耐。」

帖撒羅尼迦前書 1:3 (和合本)

「我們所做的，都是主交給我們的工作。我把種子撒在你們心裏，亞波羅則為種子澆了水，但使種子生長的是上帝。誰來撒種，誰來澆水，都不重要；惟獨上帝使種子生長，這才是最重要的。撒種的和澆水的抱着相同的目的一起工作，將來都會因各自的辛勞得到獎賞。因為我們都是上帝的工人 ... 因着上帝給我的恩典，我像個老練的建築工人，立好了根基，現在其他人正在上面建造。」

哥林多前書 3:5-10 (新普及譯本)

「大衛在自己的世代遵行了上帝的旨意。」

使徒行傳 13:36 (意譯)

上帝對大衛的評價

「大衛，我一上主，萬軍的統帥這樣說：『你在田野放羊，我把你召出來，立你作我子民以色列的王。你無論到甚麼地方，我都與你同在；我擊敗了你所有的仇敵。我要使你跟世界上最偉大的君王齊名。我為我的子民以色列選了一個地方 ... 』」

歷代志上 17:7-9 (現代中文譯本)

大衛的回應：敬拜上帝

「於是大衛王進去，坐在耶和華面前，說：『耶和華神啊，我是甚麼人？我的家算甚麼，你竟帶領我到這個地步？神啊，這在你眼中看為小事，你對你僕人的家的未來發出應許！耶和華神啊，你看我好像一個高貴的人。你把榮耀加在你僕人身上，我還有甚麼話可以對你說呢？你認識你的僕人。耶和華啊，為了你僕人的緣故，也是按着你的心意，你行了這一切大事（賜下應許），為要使人知道這一切大事。耶和華啊，照著我們耳中所聽見的，沒有誰能與你相比；除你以外，再沒有別的神。』」

歷代志上 17:16-20 (新譯本)